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Leyenová přestala tajit, že je jen další tváří
Pfizeru
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EU: Na sociálních sítích koloval obrázek: Ursula von der Leyenová, předsedkyně Evropské
komise, velmi vřele předává cenu za šéfování od Atlantické Council šéfovi společnosti
Pfizer , a to bez sebemenšího gesta bariéry.

Jak  ale  mohou inteligentní  lidé  spáchat  takovou hrubost  na  veřejnosti,  mírně řečeno?  S  tímto
předáváním cen se nic neslučuje. Zaprvé, je naprosto děsivé, že zatímco v Evropě, a zejména v zemi
původu Ursuly von der Leyenové a v zemi, kde pracuje, se šíří pátá epidemie, překračovat bariérová
gesta do takové míry, udělování cen bez roušky, bez odstupu a s takovými objetím. To vše opět
vytváří obraz oligarchie, která se osvobozuje od někdy velmi tvrdých a velmi přísných pravidel, která
občanům ukládá.. Stejně jako ostatní by Ursula von der Leyenová a EU, kterou zastupuje, měly po
takovém veřejném ceremoniálu ztratit všechna práva mluvit o bariérových gestech vůči národům
Evropy.
Druhý zásadní problém: co dělá předsedkyně Evropské komise na takovém ceremoniálu a
na takovém místě. Od kdy by měl mít politický vůdce možnost předávat cenu organizaci,
která  není  jeho?  Politický  vůdce  není  herec,  hvězda  nebo  hostitel:  v  zásadě  není  na
politickém vůdci udělovat ocenění. Horší je, že pokud se Atlantická rada nezdá být příliš
velkou organizací, je to přesto organizace, která hájí zájmy Spojených států . Je proto o to
více šokující, ne-li úplně překvapivé, že tam jede předseda Evropské komise předávat cenu
této organizaci, navíc americkému šéfovi!
V seriálu podřízenosti Evropské unie Spojeným státům je tu nová neslavná epizoda se šéfem unijní
exekutivy sníženým na hodnost hvězdičky udělující Oscara. Jako by Macron předal ocenění BMW v
rámci ceremoniálu šéfů roku pořádaného svazem německých bossů. A v případě tohoto obřadu je to
o to více šokující, že nejde ani o evropskou organizaci, ale o americkou organizaci , která připomíná
těm, kteří EU potřebují, aby jednali téměř vždy jako věrný služebník strýčka Sama a jeho zájmů
téměř systematicky zapomínající na zájmy evropských národů…
Obecněji řečeno, tato vřelost mezi předsedou Evropské komise a šéfem Pfizeru je stále
zcela nevhodná, zatímco se klade mnoho otázek o chování EU a našich lídrů, kteří se zdají
být příliš prostupní zájmům Big Pharma a Pfizer, která má 70 až 80% podíl na trhu s
vakcínami proti covidu, ve srovnání s pouhými 56% v USA … Připomeňme zde, že EU nejen
akceptovala  růst  cen vakcín ,  které  jsou již  tak extrémně ziskové,  jak např.  výsledky
společnosti Pfizer ukazují , zatímco loni v květnu zadala astronomickou objednávku 1,8
miliardy dávek…
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